
 
 

 
 

V prvih mesecih v letu so običajno odvijajo občni zbori. Veliko društev 
dobro sodeluje z Zvezo in se zato resnično rade odzovemo prijaznim 
povabilom. Opravičujem se vsem, s katerimi nismo mogle deliti prijetnih 
trenutkov. Prepričana sem, da razumete, da včasih enostavno zmanjka 
časa, včasih enostavno ne gre, pa če bi še tako radi. Ko se boste jezile na 
nas, preštejte, na kolikih občnih zborih ste obiskale prijateljice. Potem 
nam boste pa očitale, da smo prave potepinke! Občni zbori so trenutki, 
ko se z  društvi še bolje spoznamo, spoznamo njihovo delo in se hkrati 
predstavimo članicam. Ugotavljamo, kako spretne so naše članice, kaj vse 
počnejo, kaj vse ustvarijo. Rada bi čestitala vsem za tako uspešne poti. 
Kakorkoli že, priznati je potrebno, da je delo naših društev velikega 
pomena za boljšo kakovost življenja na podeželju in pomemben dejavnik 
pri ohranjanju podeželja. Želim, da bi to poslanstvo še naprej tako dobro 
opravljale. Predlagam, da dejavnosti razširite. Gotovo so v vaši okolici 
skupine, ki se s tem, kar delate, ne mislijo ukvarjati. Razveseljevalo pa bi 
jih nekaj čisto drugega. Odprite jim duri, pomagajte, da se uresničijo 
njihove želje in jih od daleč opazujte. Opazovanje zadovoljnih in srečnih 
ljudi zelo osrečuje. Boste videle, kako se boste pomladile in pomnožile. 



 
Še zadnje priprave za pogostitev udeleženk OZ v pripravi članic odborov Zveze 



 
Pozdrav gostom in članicam 
 

 
Poglejmo, kaj smo počele  v letu 2010 in kaj pripravljamo za leto 2011 



 
Naše članice so se zbrale v lepem številu, le skupna pot je prava! 
 


